
Referat af bestyrelsesmøde i Skjoldhøj Vuggestue 
15. maj 2025 

Deltagere: Mette, Gitte, Sara, Ane, Casper, Linda, Shaima og Stinne

Referent: Stinne

1. Status på børnetal og den økonomiske situation

• Som det ser ud nu, er der fuldt børnetal resten af året. Derfor overskud i det 
forventede regnskab.

• Drøftelse af en evt. ansættelse af en fast medhjælper 15 timer om ugen. 
Mette undersøger mulighederne.

2. Planlægning af sommerfesten

- Er der opgaver som skal uddeles?

• Kagebagening: Sara og Ane bager. Flere forældre har meldt sig. Shaima 
tager frugt med. 

• Hjælp til at sætte borde op: Ane, Sara og Linda kommer tidligere, ca. en 
times tid før sommerfesten starter.

- Status på gaveantal

• Der er et OK antal gaver, men det vil altid være godt med flere.

- Er der flere butikker som skal kontaktes for gaver?

- Er det lykkes at finde ”tombola-maskine”?

• Mette har kontaktet Sandra (tidligere forælder), som pt. undersøger.

• Mette husker at sige til sommerfesten, at overskuddet fra tombola og 
kageboder går til børnene.

3. Skal der planlægges noget i forbindelse med bedsteforældredag den 13-06-25?

• Der er ikke nogen opgaver til bestyrelsen her. 

• Mette skriver ud vedr. datoen på AULA, da arrangementskalenderen ikke er 
så tydelig længere.

4. Mettes jubilæum

• Mette har jubilæum i Aarhus Kommune d. 14. juli (ikke 14. juni)

5. Sommerferieafvikling

• Mange har meldt meget kort ferie ind. Derfor er sommerferieafviklingen lidt 
problematisk. Der tegner sig generelt et billede af, at sommerferien bliver 
kortere og kortere, og det er en lidt ærgerlig tendens, da børnene også har 



brug for at holde sommerferie. Til sommerfesten vil Linda informere lidt, da 
det kan skyldes, at forældrene ikke er klar over vigtigheden ferie til børnene.

• I den forbindelse: Vikarer bookes ind fra ca. 06.30, så derfor er det meget 
vigtigt, at sygdom meldes ind så tidligt som muligt, så der kan spares evt. 
vikartimer, hvis der ikke er behov alligevel. Sara skriver på vegne af 
bestyrelsen ud til forældrene på AULA om dette.

6. Status på fondssøgninger

• Linda er i proces med ansøgninger:

• Søger SparNord-fonden om midler til udendørs musikinstrumenter - 
frist om to måneder

• Søger Nordea-fonden om midler til udendørs leg (personalet skal 
melde ind, hvad der ønskes her) - frist i juni

7. Planlægning af datoer for forældrekaffe efter sommerferien

• Vi skubber planlægning af de næste datoer til mødet i juni.

8. Andre punkter?

• Der er lidt snak om, at børnene er meget tørstige, når de kommer hjem. 
Drikkevandsordningen blev afskaffet, fordi det ikke virkede. Mette skriver ud 
til forældrene, at der er meget opmærksomhed omkring at give børnene vand 
i løbet af dagen - og at alle børn får tilbudt vand om eftermiddagen.

• Drøftelse af en ekstra arbejdsdag i efteråret - fx midt i september - for at 
ordne legepladsen, som ikke fik en tur i foråret, da der skulle laves 
læringsmiljøer indendørs. Til sommerfesten vil Linda også nævne 
arbejdsdagen og vigtigheden af at bakke op om denne, og at det en god 
måde at lære hinanden at kende på.
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